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          ERZİN BELEDİYESİ MECLİSİNİN 2016 YILI  TOPLANTI  DÖNEMİNİN 

7.BİRLEŞİMİNİN TEMMUZ AYI  OLAĞAN TOPLANTISININ 11/07/2016 TARİHLİ 

1 SAYILI OTURUMUNUN MÜZAKERE TUTANAK ÖZETİ. 

 
          Belediyemiz Meclisi 5393 Sayılı Belediye Kanunun 20.maddesine gereğince 2016/ TEMMUZ Ayı  Olağan 

Toplantısını yapmak üzere 11/07 /2016 Pazartesi   günü saat 14.00’de Belediye Başkanlığının 01/07/2016 tarih ve 

M.31.3.ERZ.0.10/301.03/151-1164 Sayılı yazılarındaki gündem maddelerini görüşmek üzere Belediye Genel İdare 

Hizmet Binamızın  3. Katındaki Toplantı  Salonunda toplandı. 

.          Yapılan yoklamada Meclis Başkanı Belediye Başkanı Kasım ŞİMŞEK, Üyelerden; Recep ÇIRAK,  Mithat 

BOZDAĞ, Mehmet AKKAŞ, Zeynep YAKAR,  Neşat BALTACI, İbrahim GÖÇER, Nermin DANIŞ,  Mehmet 

GÖKÇE, Mehmet Ökkeş KOÇAK, Berat SÖKMEN, Aydın KUNT,  Selçuk COŞKUN, Nejdet SÖKMEN,  Orhan 

Soylu YILMAZ’ın bulunduğu, Kadir ÖZMEN’in bulunmadığı görüldü. Yoklama tutanağı divan üyelerince imza 

altına alındı.    
 ----------Yazı İşleri Müdür Vekili Mustafa Kemal ATATÜRK, Silah arkadaşları ve şehitlerimiz için 1 dakikalık saygı 

duruşu akabinde istiklal Marşının söylenmesi için komut verdi. 1 Dakikalık Saygı duruşu ve akabinde İstiklal Marşımız 

topluca söylendi. 

           Meclis Başkanı Belediyemiz Meclisinin 2016/ Haziran  Ayı  07/06/2016 tarihli Meclis  oturum tutanakları 5393 

Sayılı  Belediye Kanunun 22. maddenin son fıkrası gereğince Belediye Başkanlığının  01/07/2016  tarih ve 151-1164  

sayılı yazıları ekinde 15 Meclis üyelerimize verildiğini üyelere bildirdi. 

………Yazı İşleri Müdür Vekili Gülşah GÜMRAN gündeme alınması istenilen herhangi bir önerge olup olmadığını 

sordu.        

          Belediye Meclis Üyesi Mehmet Ökkeş KOÇAK’ın  07/06/2016 tarihli dilekçesinde: “ İlçemizde yapılan Atatürk 

Parkı , nefes almak isteyen halkımız için faydalı olmuştur. Ancak Atatürk Parkı’ında bazı sıkıntılar gözlenmektedir. Bu 

park halk için mi yapılmıştır yoksa kiralanıp para kazanmak için mi yapılmıştır?Çünkü halkımız bazı şikayetleri bize 

iletmeleri üzerine halkımızı aydınlatmak için bilgi edinmek görev olmuştur.1-Atatürk Parkının her tarafımı yoksa kapalı 

alanı mı işletmeye verilmiştir? 2- Park alanının kapalı alanı icara verilmişse ; neden her tarafı masa ve sandalye ile 

donatılmış olup , gelen her vatandaşa “bir şey alır mısınız “ diye sorulmaktadır.Oysa ki halka açık parklarda büfeler ve 

kapalı alanlar işletmelere kiralanmış vatandaş ihtiyacına göre alış-veriş yapmakta, rahatça gezmektedirler. Halkımızı 

aydınlatmak için Meclisimize bilgi verilmesini saygılarımla arz ederim.”  hususu gündemin 3. Maddesi olarak Belediye 

Meclisince görüşülmesini oylamaya sundu. Yapılan açık oylama sonuncunda Meclis üyesi M.Ökkeş KOÇAK ‘a ait 

dilekçesi Üyelerin evet oyları sonrasında  gündemin 3.maddesinde görüşülmesine oy birliği ile karar 

verildi.(Kadir ÖZMEN toplantıya katılmadığı için oylamaya katılmadı.) 

---------Yazı işleri Müdür Vekili Gülşah GÜMRAN  başka herhangi bir önerge  olmadığından gündem maddelerinin 

görüşülmesine geçilmesini istedi.           

            Gündem maddelerinin görüşülmesine başlandı.            

       KARAR- 44  Meclis Başkanı Belediyemiz Meclisinin 07.06.2016 tarih ve 41 Sayılı kararıyla İmar 

Komisyonuna havale edilen Hatay İli Erzin İlçesi Hürriyet Mahallesi Yeşilkent 455 nolu parselin 1/1000 Ölçekli 

Uygulama İmar Planının talebi ile ilgili  17/06/2016  tarih ve 05 sayılı İmar komisyon kararının görüşülmesini istedi.  

Görüşülmeye başlandı.  
Katip Üye Zeynep YAKAR tarafından gündem maddesi okundu. 

Meclis Başkanı konu  hakkında görüş olup olmadığı soruldu 

        Meclis Başkanı Konu hakkında başka görüş olup olmadığını sordu. Başka görüş olmadığından görüşme oy birliği 

ile kapatılarak oylamaya geçildi.      

        Yapılan açık oylama sonucunda; 

        Hatay İli Erzin İlçesi Hürriyet  Mahallesi Yeşilkent 455 nolu parselde bulanan mevcut ruhsatlı Akaryakıt ve 

LPG satış İstasyonunun, Akaryakıt ve LPG satış amaçlı 1/5000 Ölçekli Nazım İmar Planı ve 1/1000 Ölçekli 

Uygulama İmar Planı yapılması talebi; 1/5000 Ölçekli Nazım İmar Planında Akaryakıt ve Servis İstasyon alanı 

olarak düzenlenmesi ile ilgili İmar Plan değişikliği teklifi Hatay Büyükşehir Belediye Meclisinin 09.03.2016 Tarih 
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ve 60 sayılı kararı ile onaylanmış ve 1 ay süreyle ilan edilerek yürürlüğe girmiştir. 1/1000 Ölçekli İlave Uygulama 

İmar Planında Akaryakıt ve Servis Alanı olarak plan değişikliği yapılmasında gerekli kurum görüşleri 

onaylanmış olup; Nazım İmar Planında incelenerek, komisyonumuzca 1/1000 Ölçekli Uygulama İmar Plan 

Değişikliğine oylamaya katılan üyelerin evet oyları sonrasında  oy birliği ile karar verildi. 

        KARAR- 45  Meclis Başkanı Hatay İli Erzin İlçesi Başlamış Mahallesi 719-720 nolu parsellerin 1/1000 

Ölçekli ilave uygulama imar planının Meclisimizce görüşülmesini istedi. Görüşülmeye başlandı. 

        Meclis Katibi Zeynep YAKAR Gündem maddesini üyelere okudu.  

         Meclis Başkanı  İmarla ilgili konuların mutlaka 5393 Sayılı Kanunun 24.maddesi gereğince kurulan İmar 

komisyonuna havale edilip, komisyonda görüşüldükten sonra karara bağlanması gerekmektedir dedi. 

         Başka herhangi bir görüş olmadığından dolayı görüşme oy birliğiyle kapatılarak oylamaya geçildi. 

         Yapılan açık oylama sonucunda;  
        Hatay İli Erzin İlçesi Başlamış Mahallesi 719-720 nolu parsellerin 1/1000 Ölçekli ilave uygulama imar 

planının konunun İmarla ilgili olması nedeni ile İmar komisyonunda görüşüldükten sonra karar alınması 

gerektiğinden imar komisyonuna havale edilmesine  oylamaya katılan Üyelerin evet oyları sonrasında  oy birliği 

ile karar verildi. 

KARAR- 46  Meclis Başkanı gündemin 3. Maddesinde görüşülmek üzere gündeme alınan Meclis 

Üyesi Mehmet Ökkeş KOÇAK’ın  07/06/2016 tarihli dilekçesinde: “ İlçemizde yapılan Atatürk Parkı , nefes almak 

isteyen halkımız için faydalı olmuştur. Ancak Atatürk Parkı’ında bazı sıkıntılar gözlenmektedir. Bu park halk için mi 

yapılmıştır yoksa kiralanıp para kazanmak için mi yapılmıştır? Çünkü halkımız bazı şikayetleri bize iletmeleri üzerine 

halkımızı aydınlatmak için bilgi edinmek görev olmuştur.1-Atatürk Parkının her tarafımı yoksa kapalı alanı mı işletmeye 

verilmiştir? 2- Park alanının kapalı alanı icara verilmişse ; neden her tarafı masa ve sandalye ile donatılmış olup , gelen 

her vatandaşa “bir şey alır mısınız “ diye sorulmaktadır. Oysa ki halka açık parklarda büfeler ve kapalı alanlar 

işletmelere kiralanmış vatandaş ihtiyacına göre alış-veriş yapmakta, rahatça gezmektedirler. Halkımızı aydınlatmak için 

Meclisimize bilgi verilmesini saygılarımla arz ederim.”  Hususunu içeren dilekçesini  gündemin 3. Maddesinde 

görüşülmek üzere gündeme alınan talebin görüşülmesini  istedi. Görüşülmeye başlandı. 

Meclis Katibi Zeynep YAKAR Gündem maddesini üyelere okudu. 

--------Meclis Başkanı Atatürk Parkı halkın nefes alması için yapılan yıllarca özlemini çektiğimiz bir yerdir. Vatandaş 

otursun diye sandalye koyduk , vatandaş gelince çay içer misin diye sorulması kötü bir şey değil aksine iyi bir şeydir. 

Çayın bir TL.’ye satılmasına pahalı deniliyor bazı yerlerde beş TL’ ye çay içiyoruz dedi.  

          Meclis Başkanı konu hakkında başka görüş olup olmadığını sordu. Başka herhangi bir görüş olmadığından 

görüşme oy birliği ile kapatıldı.    

          Yapılan açık oylama sonucunda; 

          Atatürk Parkı halkın nefes alması için yapılan yıllarca özlemini çektiğimiz bir yerdir. Vatandaş otursun 

diye sandalye koyduk , vatandaş gelince çay içer misin diye sorulması kötü bir şey değil aksine iyi bir şeydir. 

Çayın bir TL’ ye satılmasına pahalı deniliyor bazı yerlerde beş TL’ye çay içiyoruz denilerek  Meclisimize bilgi 

verdi. 

          Meclis Başkanı gündem maddesinde görüşülecek başka madde olmadığından, Belediye Meclisinin 2016  

AĞUSTOS  Ayında tatile girdiğini üyelere bildirdi. Belediyemiz Meclisin izin sonrası Meclis Toplantısını  06 EYLÜL  

2016  Salı günü saat 14.00 de Belediyemiz  Genel İdare Hizmet Binamızın 3. Katındaki Toplantı  Salonunda  

yapılmasını belirterek oturumu kapattı. 11/07/2016 – Saat:14:53          
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